

Important Reminder to Customers

Customers are reminded to immediately inform the Bank in the following circumstances:

1. Loss and subsequent replacement of identity documents (such as, identity cards, passports or other travel documents, etc.) previously provided to the Bank; and/or
2. Upon awareness of any suspicious circumstances (e.g. where your statements or account details are suspected to have been compromised or stolen, etc.).

Should you have any queries on the above, please contact our Branch Staff or call our Customer Hotline at (852) **8107 0818**.

Public Bank (Hong Kong) Limited
30 June 2016

致客戶之重要提示

倘若客戶遇到以下情況, 請立即通知本行:

1. 遺失及更換了早前已提供給本行之身份證明文件 (例如: 身份證、護照或其他旅遊證件等) ; 及/或
2. 當發現任何可疑的情況 (例如: 懷疑戶口月結單或紀錄被洩露或被盜等) 。

如對上述情況有任何疑問, 請與分行職員聯絡或致電本行客戶熱線(852)8107 0818。

大眾銀行(香港)有限公司
2016年6月30日